
Ђорђе Вукадиновић: Зашто Бернар Анри Леви и Тони Блер нису  проглашени за "персоне нон грата" у Србији?
петак, 12 мај 2017 23:00

 Посланици у Скупштини Србије тражили су данас обавештења о посети француског
филозофа Бернара Анри Левија Београду и нападу на њега.

  

  Ђорђе Вукадиновић из посланичког клуба "За спас Србије-Нова Србија" питао је да ли
је Министарство спољних послова Србије знало за долазак Бернара Левија, који је јуче
на фестивалу документарног филма Белдоцс добио торту у лице и питао да ли је
Министарство имало неки став поводом посете.
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  Он је Левија окарактерисао као "најеминентнијег србомрсца који не само да јеподржавао бомбардовање СРЈ и све антисрпске пројекте већ је и лобиста косовскихАлбанаца", због чега је оценио да је Левију требало да буде ускраћена посета Србији.  Вукадиновић је питао и зашто Леви, али и Тони Блер који је до скора био саветник ВладеСрбије нису проглашени за "персоне нон грата".
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  "Осуђујем сваки инцидент и напад на било кога у овој земљи, али има основа и заодговорност наших надлежних органа јер су дозволили да особе попут Левија и Блерадолазе у Београд и да се, као у овом случају, чак представе и као жртва", рекао јеВукадиновић.  (Н1)    
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